
 

 

 
 
JAARVERSLAG 2024 
DE ZONNEBLOEM AFDELING ODIJK 
 
 
 
 
 
Geachte lezer, 
 
Dit is het jaarverslag van 2024 van de Zonnebloem afdeling Odijk. 
Wij kunnen terugkijken op een mooi jaar: veel acCviteiten, grote opkomst, blijde gezichten en 
de inzet van allen die hebben meegewerkt om het tot een succes te maken. 
Zoals een ieder is gewend van het jaarverslag vindt u ook deze keer: 
 
   *Doelstelling van de vereniging 
   *Deelnemers; bezoekwerk; acCviteiten 
   *Sponsoren en donateurs 
   *Bestuur, acCviteitencommissie, vrijwilligers en vergaderingen 
   *Financiën     
 
 
Veel plezier bij het lezen van dit verslag. 
 
Odijk, januari 2025 
 
Bert Staal, voorziMer                                                       Zita Blokker- Wormgoor, secretaris 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
                                                  

 
Doelstelling van de vereniging 
 
 
De doelstelling van de NaConale Vereniging De Zonnebloem is door middel van inzet van 
vrijwilligers het welzijn bevorderen van en hulp bieden aan langdurig zieken, personen met 
een lichamelijke beperking, lichamelijk hulpbehoevenden en vooral zij die dreigen te 
vereenzamen. 
 
De afdeling Odijk wil dit doel bereiken door: 
*frequent bezoeken van deelnemers die daar prijs op stellen 
*regelmaCg bijeenkomsten houden op een vaste locaCe 
*kaarten bij verjaardagen, bij ziekenhuisopname, bij speciale gelegenheden en   
  uiteraard bij Zonnebloemdag, de tweede zondag in september, wanneer alle  
  deelnemers een aMenCe krijgen. 
*uitstapjes maken met de grote groep, een kleinere groep, of één op één uitjes en zo 
  nodig met speciaal vervoer. 
*de deelnemers wijzen op andere acCviteiten in het dorp of in de gemeente;  
  samenkomsten in de Huiskamer van Odijk, waar maalCjden verzorgd worden,  
  carnavalsfeest wordt gehouden, incidentele bijeenkomsten of  
  “eten met dorpsgenoten” in de Meenthoek. 
 
 
 
Deelnemers 
 
Aan het einde van 2024 telde de afdeling 94 deelnemers. 
In de loop van het jaar zijn er twaalf nieuwe deelnemers ingeschreven. 
Er zijn helaas drie personen overleden en elf deelnemers zijn verhuisd naar buiten het dorp. 
 
 
Bezoekwerk 
 
In 2024 zijn er acht vrijwilligers die in totaal 30 deelnemers met regelmaat bezoeken. 
Zodra een deelnemer aangee[ dat hij/zij graag bezoek wil, wordt er meteen acCe op 
ondernomen. 
 
 
 
 



 

 

                                                                 
 
Koffieochtenden 
 
Er zijn zeven koffieochtenden geweest: 
 
*In januari de nieuwjaarsbijeenkomst met de burgemeester en met een 
  afvaardiging van de Odijkse PKN-gemeente “Het WiMe Kerkje” en van de katholieke  
  geloofsgemeenschap H.Nicolaas uit het dorp. 
 
*In februari was een gastspreker over de Cjd van vroeger. Zeer herkenbare foto`s,  
  verhalen en voorwerpen van jaren terug. 
 
*De paaslunch in maart was zeer druk bezocht. Men hee[ heerlijk gegeten van alle 
  gerechtjes die door de vrijwilligers waren verzorgd. 
 
*In juni was een extra koffieochtend; een inspanning voor de hersenen door middel van 
   vragen, spel, etc. 
 
*Het jaarlijkse kersen eten was dit jaar niet in de boomgaard vanwege een  
  bescherming van bomen en kersen en vanwege het slechte weer.  
  Gelukkig was het zaaltje gewoon beschikbaar, dus is een ieder daar heen gegaan.  
  Na afloop kreeg ieder weer een bakje kersen mee naar huis. 
 
*In oktober werden er onder deskundige leiding van een van onze vrijwilligers,  
  herfststukjes gemaakt. Een geweldige opkomst van 40 personen. 
 
*En zoals elk jaar kwam ook dit jaar Sinterklaas met twee pieten, waaronder de 
  trekzak-piet. PrachCg, hoe iedereen weer mee deed om er een feest van te maken. 
  Na afloop kreeg men een chocoladeleMer mee naar huis. 
 
De koffieochtenden werden bezocht door gemiddeld 40 personen en telkens waren er 
voldoende vrijwilligers aanwezig om de deelnemers een fijne ochtend te bezorgen. 

 
 
 
Overige acIviteiten. 
 
 
Begin januari was er een nieuwjaarsbijeenkomst van SAB (sCchCng senioren acCviteiten 
Bunnik) in de Landgoederij, waarbij ook uit Odijk rond de 50 personen aanwezig waren. 
 



 

 

Aan het eind van dezelfde maand zijn we met de bus en 30 personen naar de jaarlijkse 
toneeluitvoering van BeZeT in Werkhoven geweest. Ook deze keer weer een groot succes. 
 
Net als vorig jaar zijn ook dit jaar vij[ien personen van de afdeling uitgenodigd voor een 
middag/avond verzorgd door de Lions Zeist Ter Bergen. Een mooie ervaring en gezellig. 
 
In april is de afdeling samen met Cothen , Wijk bij Duurstede en Langbroek op de boot De 
Zilvermeeuw een stuk wezen varen op de Lek en Amsterdam-Rijn kanaal.  
Een mooie ervaring zo dicht bij huis: `Je ziet het eens van een andere kant`. 
 
De jaarlijkse plantjesmarkt waar de afdeling al een aantal jaren een kraam hee[, blij[ een 
aantrekkelijk gebeuren. Er staan vrijwilligers om informaCe te geven over de acCviteiten en er 
worden loten verkocht. 
 
Het jaarlijkse afdelingsuitje ging deze keer naar het dierenpark in Amersfoort. 
Met een bus van Kassing en een van de vrijwilligers achter het stuur werd iedereen veilig heen 
en weer gereden. 
 
In augustus is er een groep van 52 deelnemers en vrijwilligers pannenkoeken wezen eten bij 
Singel 40. 
 
Begin september zijn er 8 personen, waaronder vier uit Odijk, wezen zweefvliegen vanaf 
vliegveld Terlet. Voor hen een prachCge ervaring. 
 
Een groepje van vier zijn met een vrijwilliger een dagje weg geweest. Zij gingen naar De 
Ossewaard, een boerderij vlakbij de Kromme Rijn. Dit was in september. 
 
De tweede zondag in september is het naConale Zonnebloemdag. Deze dag hebben de 
vrijwilligers van de afdeling bij alle deelnemers en bij dorpsgenoten die extra aandacht nodig 
hebben, vanwege ziekte of overlijden van een dierbare of iets dergelijks, ter bemoediging een 
aMenCe aangereikt. Dit jaar waren dit er 155. 
 
In oktober was er een grote regiobijeenkomst in theater Figi in Zeist vanwege het 75-jarig 
bestaan van de naConale vereniging. Een vol Figi, waaronder 50 deelnemers uit Odijk, hee[ 
genoten van de theatervoorstelling `Volle kracht vooruit`.  
 
Net als vorig jaar hee[ ook dit jaar een ontmoeCng plaats gevonden,  op iniCaCef van de 
kinderburgemeester, met een aantal deelnemers en kinderen uit de gemeente om verbinding 
te leggen tussen jong en oud. 
 



 

 

Tot slot het sluitstuk van het jaar: het kerstdiner. Met 90 personen hee[ de afdeling in Het 
Wapen van Odijk genoten van een heerlijk kerstdiner. Voor het eerst kon ieder die dit wilde, 
mee. Ook alle vrijwilligers konden aanschuiven, omdat wij de beschikking hadden over het 
hele restaurant. 
Er werd een kerstlied gezongen, er werd een gedicht voorgedragen en het was een zichtbare 
saamhorigheid. 
Naast deze uitstapjes waren er ook één-op-één uitjes: een aantal malen ging een  
deelnemer met een vrijwilliger op de duofiets een stukje om, met na afloop een kopje koffie. 
Ook was er een uitje naar de geboorteplaats van een van de deelnemers, wat een enorm 
succes is gebleken. 
 
 
Sponsoren en donateurs 
 
Wij zijn als afdeling erg vereerd met geweldige sponsoren, die in het dorp of in de regio 
woonachCg zijn / hun bedrijf hebben. 
Wij danken hen heel hartelijk voor hun bijdrage: 
 
* Carteam Autobedrijf Onwezen; 
* Evelijn Westeneng voor de kersen  
* Vrienden van het WiMe Kerkje; 
* Geloofsgemeenschap H. Nicolaas voor de opbrengst van een collecte; 
* Meer dan Kaas; 
* Het Wapen van Odijk; 
* Caritas Odijk; 
* Kassing Tours; 
* Broekhuis Auto`s; 
* Gemeente Bunnik voor de subsidie; 
* Veel parCculiere donateurs.  
 
 
Bestuur 
 
Aan het einde van 2024 bestond het bestuur uit de volgende personen: 
Bert Staal voorziMer                                                      voorziMer@zonnebloemodijk.nl 
Zita Blokker-Wormgoor secretaris/                            secretaris@zonnebloemodijk.nl 
                                           penningmeester                                             
Eef Goes bestuurslid acCviteiten                                acCviteiten@zonnebloemodijk.nI 
Irene Kortlandt-Hondius bestuurslid bezoekwerk   bezoekwerk@zonnebloemodijk.nl 
Financieel adviseur Hans                                             penningmeester@zonnebloemodijk.nl 
 



 

 

 
 
Relevante nevenfuncIes bestuursleden: 
 
Bert Staal is voorziMer van de raad van advies Huiskamer Odijk. 
Nadere informaCe: www.huiskamervanodijk.nl 
 
Eef Goes is penningmeester van het Regionaal CoördinaCe Team Rijn & Heuvel; waarnemend 
penningmeester afdelingen Wijk bij Duurstede en Doorn. 
En penningmeester van de Caritas Bunnik, Odijk, Werkhoven. 
 
 
AcIviteitencommissie 
 
Deze commissie bestond het gehele jaar uit: Ank Koopman, Noldy Jongerius en Eef Goes.Zij 
stellen een jaarprogramma op voor het bestuur en zij zijn tevens aanspreekpunten bij 
koffieochtenden en daar waar nodig. 
 
 
Vrijwilligers 
 
Tijdens de nieuwjaarbijeenkomst kreeg één van de vrijwilligers een zilveren speld vanwege het 
feit dat zij 10 jaar vrijwilliger was. 
Er is bij de acCviteiten nooit een tekort aan vrijwilligers geweest. 
Zij zijn zeer acCef bij het verkopen van loten in mei; zowel de huis aan huis-verkoop, als digitale 
verkoop en een deel van hen staat in de kraam Cjdens de plantjesmarkt;  
zij brengen nieuwsbrieven rond en gaan op stap met de deelnemers als daar om gevraagd 
wordt.  
Het jaarlijkse uitstapje van de vrijwilligers was dit jaar naar Huis Doorn.  
Zo vlak bij huis en zoveel historie…. 
Na afloop was er een gezamenlijke maalCjd in het zaaltje. 
De afdeling had 21 vrijwilligers. Er waren geen mutaCes. 
 
 
Vergaderingen 
 
In 2024 zijn er zes bestuursvergaderingen geweest en twee vergaderingen met alle vrijwilligers. 
De vergaderingen met het Regionaal CoördinaCe Team zijn bezocht door de bestuursleden van 
de afdeling. 
 
 



 

 

 
 

 
 
Financiën 
De afdeling is financieel gezond. Wij zijn blij met de geweldige sponsoren waar u in dit verslag 
een overzicht vindt en wij zijn hen erg dankbaar dat zij de afdeling zo`n warm hart toedragen.  
Wij ontvingen een bijzondere gi[ van een jarige deelnemer, die de gasten op zijn verjaardag 
vriendelijk had verzocht om een donaCe aan de Zonnebloem Odijk te doen in plaats van een 
persoonlijk cadeau. Wij zijn hem zeer erkentelijk. 
De inzet van de vrijwilligers voor de verkoop van de loten was groot. En het eerste lot werd in 
het bijzijn van de lokale pers verkocht aan de burgemeester.  
Bijgaand het financieel verslag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


